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Forespørgsel
til sundhedsministeren

Af Pernille Schnoor (ALT) og Peder Hvelplund (EL):

Er regeringen enig i, at Danmark skal indgå i den bindende aftale med FN om en mere bæredygtig me-
dicinindustri, jf. rapporten »Promoting Innovation and Access to Health Technologies« af 14. september
2016 fra FN’s generalsekretariats højpanel om adgang til medicin, hvor Danmark kan understøtte bære-
dygtig medicinalindustri med mere åbenhed i medicinalindustrien, mere rimelige medicinpriser og en
bedre prioriteringsfordeling af forskningsmidlerne?


